
P R O C E S - V E R B A L 

încheiat astăzi, 27 octombrie 2022, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
Comunei Lădeşti, judeţul Vâlcea 

Convocarea şedinţei a fost realizată prin Dispoziţia nr.165/21.10.2022 a Primarului 
comunei Lădeşti. 

La şedinţă participă primarul, viceprimarul , secretarul general al comunei şi toţi 
consilierii locali. 

Primarul comunei, în calitate de convocator, declară deschisă şedinţa şi dă citire 
proiectului ordinii de zi. 

Conform dispoziţiei de convocare, proiectul ordinii de zi cuprinde: 

Primarul propune suplimentarea ordinii de zi cu următoarele puncte: 

Nr 
.crt 

Denumirea proiectului/materialului supus dezbaterii Iniţiatorul 
proiectului/ 
materialului 

supus 
dezbaterii 

Comisia de 
specialitate 
căriea i-a 

fost transmis 
spre avizare 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei anterioare Secretar 
general 
comună 

2. Proiect de hotărâre nr.49/20.20.2022 privind aprobarea 
documentaţiei tehnico economice -faza D.A.L.I.- si a 
devizului general estimativ pentru obiectivul de investiţii 
„Reabilitare gosopdărie de apă în cadrul sistemului 
public de alimentare cu apă ". 

Primarul 
comunei 

Comisia 
nr. 1 

3. Proiect de hotărâre nr.50/21.10.2022 privind aprobarea 
Regulamentului de Ordine Interioara a Clubului Sportiv 
Tractorul Lădeşti. 

Viceprimarul 
comunei 

Comisiile 
2 şi 3 

4. Proiect de hotărâre nr. 51 din 21.10.2022 privind 
înlocuirea Preşedintelui Consiliul de administraţie al 
Clubului Sportiv Tractorul Lădeşti. 

Cons. Florin 
Stăneci 

Comisiile 
2 şi 3 

5. DIVERSE 

înainte de a o supune la vot, anunţă retragerea de pe ordinea de zi a pct.3: Proiect de 
hotărâre nr.50/21.10.2022 privind aprobarea Regulamentului de Ordine Interioara a 
Clubului Sportiv Tractorul Lădeşti iniţiat de viceprimarul comunei, întrucât nu este însoţit de 
documentele prevăzute de lege (referat aprobare, raporet specialitate, proiect nesemnat) 

Supusă la vot, ordinea de zi este aprobată cu 10 voturi pentru şi unul împotrivă, cu 
eliminarea punctului 3. 

Se trece la dezbateri. 

Punctul nr.1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei anterioare. 
Secretarul general al comunei supune la vot procesul verbal al şedinţei anterioare, 

care este aprobat cu unanimitate de voturi (11 voturi pentru). 
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Punctul 2. Proiect de hotărâre nr.49/20.20.2022 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico economice -faza D A LI - si a devizului general estimativ pentru obiectivul de 
investiţii „Reabilitare gosopdăiie de apă în cadrul sistemului public de alimentare cu apă ".-
prezintă primarul comunei. 

Proiectul este însoţit de referat de necesitate, referat de aprobare, raport de 
specialitate, raport de legalitate al secretarului comunei, raport favorabil comisia de 
specialitate nr.1. 

Valoare estimată a investiţiei, conform deziului este de 1.090.178,60 lei, din care 
valoarea C+M = 299.392,47 lei. 

Nu au fost formulate şi depuse amendamente. 
Discuţii: 

• Zamfir : în documentaţie este prevăzută şi înlocuirea membranei din bazinul de j 
stocare ? 

• Răspuns primar: Nu 
• Dragnea Sabin : la realizarea acestui obiectiv, cel mai mare risc îl reprezintă 

asigurarea fondurilor. Dacă nu există finanţare asigurată, rămânem cu documentaţia. 
Trebuia găsită o finanţare din fonduri europene. Situaţia este foarte dificilă, apa este 
nepotabilă, suntem singura localitate din zonă în această situaţie. Angajaţii sunt i 
neplătiţi de 5 luni. 

• Primar: avem promisiuni de finanţare din partea C.Judeţean. 
Supus la vot, votat cu 11 voturi pentru. 
Se adoptă Hotărârea nr. 50/2022. 

Punctul 3. Scos de pe ordinea de zi 

Punctul 4. Proiect de hotărâre nr.51/21.10.2022 privitor la înlocuirea Preşedintelui 
Consiliului de Administraţie al Clubului Sportiv Tractorul Lădeşti - iniţiator cons. Florin 
STĂNECI. 

Prin proiect se propune înlocuirea Domnul Deaconescu Gheorghe, desemnat ca 
Preşedinte al Consiliului de Administraţie al Clubului Sportiv Tractorul Lădeşti prin 
Hotărârea nr. 24/31.03.2022, cu d-l BABUCIU LIVIU-MIHAI, cu motivaţia lipsei de 
performanţă a echipei de fotbal. 

Proiectul este însoţit de referat de aprobare al iniţiatorului, raport de legalitate al j 
secretarului comunei, rapoarte de avizare favorabile comisiile de specialitate nr.2.şi 3, 

Amendamente depuse: 
Băjan Cristian - viceprimar - amendament nr.3345/27.10.222 propune consiliul de 

administraţie în următoarea componenţă : 
- Băjan Adrian - preşedinte 
- Deaconescu - vicepreşedinte 
- Omeag Gheorghe - secretar. 
Discuţii. 

• Director liceu - nu se pot obţine rezultate spectaculoase în timp scurt. Echipa de î 
fotbal chiar a dovedit dăruire pe parcursul meciurilor. Există foarte multe discuţii cu 
privire la antrenorul şi secundul echipei. De asemenea sunt discuţii cu privire la faptul 
că a jucat şi fiul meu, care însă a jost jignit nejustificat în repetate rânduri. Actualul 
preşedinte i-a jignit pe fiul meu şi chiar pe mine. Componenţa echipei de fotbal se j 
schimbă fără acordul antrenorului. 
Pentru funcţionarea echipei am făcut rost de echipamente, fanioane, mingi, am j 
cheltuit bani din buzunar pentru a fi bine. 

• Băjan Adrian - actual vicepreşedinte club, afirmă că directorul liceului, actual antrenor, 
aia ceva personal cu el. Propune ca antrenorul echipei să fie numit legal de cătrej 
consiliul de administraţie. 
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• Bunescu Valeriu - echipa de fotbal nu este un S.R.L. aşa cum se înţelege. 
Banii de arbitraj au fost plătiţi din buzunar şi nu de către consiliu. Facturile sunt emise 
pe numele lui Băjan Adrian . Consiliul nu a alocat bani. 

• Director liceu - aduce acuzaţii lui lui Bjan Adrian că acesta i-ar fi spus fiului său că nu 
poate juca, nefiind nici pe banca de rezerve a echipei. Consiliul local hotărăşte tot ce 
se desfăşoară, în comună, inclusiv la echipa de fotbal. 

• Stanciu Gheorghe - directorul are o parte de vină prin faptul că trebuia să se ocupe 
de echipă împreună cu membrii consiliului de administraţie. 

• Bunescu Valeriu - orice alt copil ar putea fi jignit lafel de către preşedinte, şi nu e 
corect. Au fost daţi bani de către consilieri pentru arbitraj, şi 800 lei de la Călbărău. 
Unde s-au dus ? 
Consideră că d-l Babuciu Liviu propus pentru funcţia de preşedinte, este mult mai bun 
decât actualul preşedinte. 

• Băjan Adrian - au fost aduse jigniri şi lui Sebi Piţigoi - antrenor secund. Jucătorii nu 
mai vor să joace sub antrenarea directorului de liceu, care a profitat de poziţia sa şi 
şi-a a impus fiul în echipa de fotbaL. 

• Viceprimar: în R.O.F. al clubului nu există nicio prevedere cu privire la limitarea de 
vârstă pentru preşedintele de club şi nicio condiţie privitoare la rezultate echipei de 
fotbal. în continuare dă citire amendamentului propus. 

Se supune la vot amendamentul d-lui Băjan Cristian şi se înregistrează un 
număr de 3 voturi pentru - amendamentul se respinge. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre, aşa cum a fost formulat. 
Se înregistrează un număr de 8 voturi pentru şi 3 împotrivă. 
Se adoptă Hotărârea nr. 45/2022. 

Punctul 5. - DIVERSE. 
• Primarul - arată că a formulat adresă către D.R.D.P. - Craiova cu privire la realizarea 

unei variante la podul de Măldăreşti peste râul Cema, care este în reparaţii şi nu se 
mai poate trece pe el, nici pietonal. Răspunsul a fost negativ, fapt pentru care a 
solicitat prezenţa la şedinţă a d-lui ing. Alin CIOLACU - reprezentantul firmei 
constructoare, pentru a discuta acest aspect şi a găsi o soluţie. 

• D-l Ciolacu a precizat faptul că în documentaţia tehnico-economică nu au fost prinşi 
bani pentru variantă de trecere, şi estimează că în luna decembrie se va putea trece 
pe pod, cel puţin pietonal. La solicitarea scrisă a primăriei, se angajază să amenajeze 
o punte pietonală metalică , utilizabilă până la finalizarea lucrărilor. 

• Primarul - arată faptul că prin G.A.L. Berbeşti se alocă comuinei suma de 25.000 
EURO ce pot fi utilizaţi pentru achiziţia unui utilaj, şi propune să fie achiziţionat un 
tractor 4x4 din minim 45 CP. 

• Zamfir Gabriel - să fie informaţi în scris cetăţenii cu priovire la datoriile ce la au faţă de 
bugetul local. 

Preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces veri 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, SECRE^AR^jfefJEjRAL COMUNĂ, 
Cons. 


